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Harold Gerritsen is directeur van A New Link bv, een bureau 

dat bedrijven adviseert, traint en coacht op het snijvlak van 

Oracle en Business. Daarnaast is hij ook zelf deeltijds actief 'in 

het veld', in de rol van Enterprise Architect. Hij is te bereiken 

via harold.gerritsen@anewlink.nl.
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Zoek de verschillen

Onlangs raakte ik bij een van onze opdrachtgevers verzeild in een interactieve 
sessie waarin een Microsoft architect de huidige Microsoft productstack met 
bijbehorende architectuur presenteerde. Een prachtiger gelegenheid om Microsoft 
het vuur na aan de schenen te leggen is er natuurlijk niet. 

Ik mag zelf nog altijd graag de verschillen in strategie tussen 

Oracle en Microsoft presenteren. In veel bedrijven speelt bin-

nen de ICT afdeling immers nog regelmatig het fenomeen dat 

ik noem ‘the battle of the religions’. Ofwel de discussie ‘JEE 

versus .Net’. En da’s nou net een discussie die je niet één-

twee-drie kunt voeren door productfeatures te vergelijken. 

Slimmer is het om de strategie van de bedrijven achter beide 

‘religies’ naast elkaar te zetten. En vervolgens te bekijken hoe 

de architectuur van oplossingen van beide werelden er uit 

zien. Vorige week kreeg ik zelf weer een update. En ik kan zeg-

gen: ik was verrast!

Met open mond geluisterd 
naar het Oracle Fusion verhaal 

van 5 jaar geleden, 
gepresenteerd als de nieuwe 

Microsoft 
architectuur. Waanzin! 

Misschien is verrast nog wel een te vriendelijk woord. Ik was 

eerst domweg geïrriteerd. Daarna sloeg dat om in verbazing. 

Ik zat met open mond te luisteren naar het Oracle Fusion ver-

haal van 5 jaar geleden, gepresenteerd als de nieuwe Micro-

soft architectuur. Waanzin! Steeds meer Oracle adepten in het 

gezelschap begonnen rond te kijken: ‘ben ik nu gek, of hebben 

jullie dat ook?’. 

Het duurde dan ook niet lang of de eerste stekelige opmer-

kingen kwamen over tafel: “Jullie kopiëren kennelijk volledig de 

Oracle architectuur. Maar die is gekoppeld aan een strategie 

van volledig open standaarden. En van een procesengine waar-

in de proceslogica wordt uitgevoerd. Die vervolgens als per-

fecte basis voor Business Process Management kan worden 

gebruikt. Als je dat weglaat, dan hou je een verhaal over met 

erg grote gaten.” En ik moet zeggen, daar was ik het volledig 

mee eens.

Natuurlijk probeerde de Microsoft architect de schade te her-

stellen. “Wij adopteren ook open standaarden, tenminste, waar 

de markt dat van ons vraagt”. En met een meer benepen stem: 

“we kunnen bijvoorbeeld in Sharepoint Portlets opnemen i.p.v. 

de eigen WebParts.” Niet veel later gevolgd door: “Nou ja, niet 

alle soorten Portlets..sommige.”

Ik verliet na afloop de sessie met gemengde gevoelens. Het is 

natuurlijk fantastisch voor Oracle dat Microsoft onderhand 

gaat prediken waar Oracle jaren geleden al z’n lot volledig aan 

verbonden heeft. Maar wek dan alsjeblieft niet de indruk dat je 

net zo ver bent. 

Microsoft, echt, als je Oracle wilt volgen, dan heb je nog een 

lange weg te gaan!


